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Nakon godina provedenih sa mješancem, dva čistokrvna psa početkom 80-tih ušla u moj život. 
Bili su to mađarski Kuvasz Elza te Cirneco dell’Etna Seta. Samo dvije godine nakon, registrirala sam 
svoju uzgajačnicu “Seta Del Oro” što u prijevodu znači zlatna svila. Nisam bila “velik” uzgajivač no 
mnogi psi pasmine Cirneco iz mog uzgoja su bili podloga za uzgoj u mnogim zemljama Europe, pa čak 
I u Americi. 

Negdje oko 2000. godine u moj život ušli su Graničarski koliji. Od tada su ti savršeni psi uz 
mene, izgledaju kao savršena kombinacija CIrneca I Kuvasza.  Psi iz mog uzgoja su postigli značajne 
rezultate na izložbama, a samo neki od titula su 6 svjetskih šampiona, 3 Mlada svjetska, 8 Europskih 
titular, 2 mlade I 2 veteran europske… Također, psi iz moje uzgajačnice su vlasnici  preko 60 raznih 
šampionskih titula, a njih desetak je proglašeno I međunarodnim prvakom u ljepoti. 

Veoma sam ponosna na činjenicu da je pas iz mog uzgoja kvalificiran za Crufts kao prvi graničarski 
Koli iz slovenskog uzgoja.  Psi iz moje uzgajačnice također su postigli zapažene rezultate na Svjetskim 
prvenstvima u Agilityju. Neki od pasa su položili I HWT. Kroz zadnjih par godina, moju veliku strast 
prema izlaganju zamijenila je ljubav prema radu sa Graničarskim Kolijima.

Sudačku licencu sam dobila 1993. godine te sam Međunarodni sudac za FCI grupe I, IV, V I 
X i za Junior Handling.  Bila sam predsjednica Odbora sudaca za Junior Handling  Kinološke Zveze 
Slovenije te predsjednik Odbora za uzgoj Belgijskih ovčara. 

Trenutno sam član Odbora za uzgoj ovčarskih pasmina u Sloveniji ( osim Njemačkog I Hrvatskog 
ovčara) . Dugi niz godina bila sam Predsjednik, a zatim I Dopredsjednik Kinološkog kluba “Fido – Hrušica, 
a i član sam mnogih slovenskih klubova te kluba za Graničarske kolije u UK. 

8 godina sam bila član Izdavačkog odbora slovenskog kinološkog glasila “Kinolog” te sam 
napisala velik broj članaka o psima koji su objavljeni u Sloveniji ali I izvan nje. 

Sudila sam na velikom broju izložbi diljem Europe ( Specijalne izložbe, Europske, Svjetske…)
Diplomirala sam Poslovnu ekonomiju I Pravo, a radim kao Direktor ljudskih resursa u Knauf 

izolaciji Slovenija, članici Gupacije Knauf Izolacija, jedne od najvećih svjetskih tvtrki za proizvodnju 
izolacijskog materijala 

After years with mixbreed in early ’80, two purebred dogs came in my life : hungarian 
kuvasz Elza and cirneco dell’Etna Seta. Only two year latter, kennel name “Seta del Oro” – 
golden silk - was registered. I was not big breeder, but cirneco, coming out from my litters, 
were foundation dogs in many kennels and in many European countries, however in US. About 
Millenium, a border collies came in my life. This perfect dogs stays with me, as they are perfect 
combination between cirneco and kuvasz. “Seta del Oro” dogs gained for 6 world champion 
title, 3 world junior champion title, 8 European champion, 2 European junior and 2 European 
veteran champion title and 1 World veteran winner. However over 60 different champion titles 
belong to “Seta del Oro” dogs, from this over 10 international show champion. I am very proud, 
that border collie out of “Seta del Oro” is qualified for Cruft’s as first Slovenian breed border 
collie. However, also best Slovenian individual result in large on agility world championship 
went to our kennel. Not just show title, also lure coursing champion and agility champion are 
born with “Seta del Oro” name and several dogs passed also HWT. In last years, show-passion 
was replaced by passion of work with border collie’s.

I became to be international show judge in year 1993. I am International judge for 
group I, IV, V and X, however, also junior handling. I was president of board of judges for Junior 
Handling  of Slovenian Kennel Club and president of breeding comitee for Belgian shepdogs. 
Today I am member of breeding comitee for shepdogs in Slovenija (excluded german shepherd 
and creation sheepdog). For a many years I was president and then  vice-president of Dog-Club 
“Fido Hrušica” and I am member in several Slovenian breed clubs and local club. I am also 
member of british border collie club in UK. For 8 year I use to be member of board of editors of 
Slovenian kennel Club magazine – Kinolog. I wrote a lot of article about dogs, special Cirneco 
dell’Etna, which were published in Slovenia and abroad. I have been judged all over the Europe 
on many special shows however, also all breed shows and European and World dog shows. 

I have degree in business economy and law, working as human resource director 
in company Knauf Insulation Slovenija, member of Knauf Insulation group, one of largest 
company for production of insulation materials.
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